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Protokół nr 45/21  
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji  

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 4 października 2021 r.  
w trybie zdalnym 

 
 

Posiedzenie otworzyła o godz. 16:04 Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Spraw Społecznych i Promocji Jolanta Szymczak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonych list 
obecności. 
 
PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy „BŁAWATKOWA” drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Radzewice, który stanowi załącznik protokołu. 
W trakcie tego wystąpienia, do posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 
dołączyła radna Wiesława Mania, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 6 jej członków. 
W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „BŁAWATKOWA” drodze 
wewnętrznej położonej w miejscowości Radzewice udział wzięli: radna Jolanta Szymczak, 
radna Małgorzata Kaptur i Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości. 
W jej trakcie, do posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji dołączyła radna 
Elżbieta Jarecka, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej 
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 7 jej członków. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła prezentację na temat 
szkół i przedszkoli na terenie gminy Mosina pod kątem demografii. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− braków w przedstawionej prezentacji na temat szkół i przedszkoli na terenie gminy 
Mosina pod kątem demografii, 

− konsekwencji finansowych ewentualnej zmiany polityki przedszkolnej prowadzonej przez 
Gminę Mosina, 

− wysokości czesnego w Niepublicznym Przedszkolu „Calineczka” bez dodatku 
żywieniowego, 

− przyczyn dla których otrzymywana dotacja jest dla przedszkoli prywatnych 
niewystarczająca, 

− terminu wygaszenia przedszkola w Krośnie. 
Udział w niej wzięli: radny Marcin Ługawiak, Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna 
Balcerek-Kałek, Dorota Owoc z Niepublicznego Przedszkola „Calineczka”, radna Wiesława 
Mania, radna Małgorzata Kaptur, radny Łukasz Kasprowicz i radna Elżbieta Jarecka. 
W jej trakcie, do posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji dołączyła radna 
Ewelina Dudek, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji 
stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 8 jej członków. 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy „JARZĘBINOWA” drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Baranowo, który stanowi załącznik protokołu. Następnie udzieliła 
odpowiedzi na pytanie radnej Jolanty Szymczak dotyczące szerokości i długości 
przedmiotowej drogi. 
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Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy „SZAFIRKOWA” drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Babki, który stanowi załącznik protokołu. 
W dyskusji nad projektem uchwały w przedmiotowej sprawie, która dotyczyła między innymi 
uzasadnienia propozycji nadania nazwy „SZAFIRKOWA” drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Babki, udział wzięli: radna Wiesława Mania, radny Marcin Ługawiak, radna 
Małgorzata Kaptur i Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości. 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy „ŁOPIANOWA” drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Babki, który stanowi załącznik protokołu. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− szerokości i długości przedmiotowej drogi, 

− możliwości ustanowienia przedmiotowej drogi częścią ul. Piwoniowej, 

− potrzeby dołączenia do przedmiotowego projektu uchwały map o lepszej rozdzielczości, 

− ewentualnych planów wobec drogi, która ma zostać nazwana ul. „ŁOPIANOWĄ”, 

− możliwości kontynuacji przedmiotowej drogi poprzez ul. Szkolną w Wiórku. 
Udział w niej wzięli: radna Jolanta Szymczak, Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji  
i Nieruchomości, radna Wiesława Mania, radny Adam Monikowski, radna Małgorzata Kaptur 
i radny Roman Kolankiewicz. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 6 głosami „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się” – wniosek nr 1 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy „ŁOPIANOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Babki,  
a jednogłośnie, czyli 8 głosami „za”: wniosek nr 2 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy „SZAFIRKOWA” drodze wewnętrznej położonej  
w miejscowości Babki, wniosek nr 3 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy „JARZĘBINOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Baranowo i wniosek nr 4 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy „BŁAWATKOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Radzewice. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz 
poinformował o dodatkowym posiedzeniu wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej  
w Mosinie w dniu 13 października 2021 r. i jego tematyce. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła swoją ocenę bazy 
oświatowej na terenie gminy Mosina i swoje priorytety w zakresie potrzeb jej rozwoju. 
W dyskusji na powyższy temat udział wzięli: radny Roman Kolankiewicz, Kierownik Referatu 
Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek oraz radny Marcin Ługawiak. 
Pismo RI.0012….2021.JP Burmistrza Gminy Mosina z dnia 20 września 2021 r. stanowi 
załącznik protokołu. 
W trakcie tej dyskusji posiedzenie Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji opuściła 
radna Wiesława Mania, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej 
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 7 jej członków. 
Następnie z inicjatywy radnego Romana Kolankiewicza, radnego Adama Monikowskiego  
i radnego Dominika Michalaka Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 
jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”: wniosek nr 5 dotyczący zabezpieczenia w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej rozbudowy bazy oświatowej w okolicach Krosna, wniosek nr 6 
dotyczący wprowadzenia do projektu budżetu Gminy Mosina na rok 2022 budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy szkole Podstawowej w Daszewicach oraz wniosek nr 7 dotyczący 
zabezpieczenia w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2022 środków finansowych  
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na budowę skateparku w Mosinie wraz ze złożeniem wniosku do PROGRAMU SPORTOWA 
POLSKA. 
W dyskusji w ramach spraw bieżących poruszono między innymi następujące tematy: 

− zarządu nad boiskami szkolnymi, 

− pisma Sołectwa Rogalin w sprawie udostępnienia pomieszczenia w Szkole Podstawowej  
w Rogalinie na potrzeby sołectwa, 

− procedury związanej z zamknięciem przedszkola niepublicznego i otwarciem w to miejsce 
przedszkola publicznego. 

Udział w niej wzięli: radna Ewelina Dudek, Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna 
Balcerek-Kałek, radny Roman Kolankiewicz, radna Małgorzata Kaptur, radna Jolanta 
Szymczak i radna Elżbieta Jarecka. 
W jej trakcie posiedzenie Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji opuścił radny Adam 
Monikowski i radny Marcin Ługawiak, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia 
wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 5 jej członków. 
 
WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH i PROMOCJI: 
1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„ŁOPIANOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Babki.  
2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„SZAFIRKOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Babki.  
3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„JARZĘBINOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Baranowo.  
4. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„BŁAWATKOWA” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Radzewice.  
5. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej rozbudowy 

bazy oświatowej w okolicach Krosna.  
6. Komisja wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu Gminy Mosina na rok 2022 

budowy boiska wielofunkcyjnego przy szkole Podstawowej w Daszewicach.  
7. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2022 

środków finansowych na budowę skateparku w Mosinie wraz ze złożeniem wniosku  
do PROGRAMU SPORTOWA POLSKA.  

 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19:29.  
 
 
       protokołował               przewodniczył
            
(-) Piotr Sokołowski             (-) Roman Kolankiewicz
           
 

 


